
Katarryna Zarqbska

Radna Radv Miasta Wloclawek

Wloclawek. dnia 25 czetwca2024t-

Sz.P.

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w Woclawka r^Iracam siQ z uprzejmq pro6b4

o zabieg; pielqgpacyjne lub o usuniqcie krzew6w rosnqcych pruy rondzie u zbiegu Alei

Kr6lowej Jadwigi - ul. Kruszynskiej. W obecnej sytuacji krzewy ogramczaj4 widocznoS6

kierowcom jad4cym w prawo z Alei Kr6lowej Jadwigi w ul. Kruszynsk4 uniemozliwiaj4c

odpowiednie szybkie dostrzezenie prawidlowo jad4cych rowerzyst6w na Sciezce rowerowej.

Uprzejmie proszQ PanaPrezydenta o pozytywne roryatrzenie powyzszej proSby'

Z powa2aniem 
A

l(tovq*no bv,us
Katarffi Zargbslu

Zalacznik:.

ZdjEciakrzew6w (Aleja Kr6lowej Jadwigi - ul. Kruszyfiska)
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